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Sundhedsudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse
Dato: 25. september 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del - spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 768
Med henvisning til artikel i Jydske Vestkysten den 19. september 2009 
"Patientforeninger rystede over papirrod" bedes ministeren oplyse, om han deler 
opfattelsen af, at bortkomsten af journaler indebærer retssikkkerhedsmæssige 
problemer for patienterne. I bekræftende fald bedes oplyst hvilke initiativer 
ministeren har taget/agter at tage for at undgå at papirjounaler forsvinder i den 
tid der går indtil alle journaler findes elektronisk.

Spørgsmål 769
Finder ministeren at det er acceptabelt, at sager i Patientklagenævnet må 
henlægges som følge af at journaler er bortkommet og hvordan vil ministeren 
sikre, at patienter ikke taber deres sag i Patientklagenævnet som følge af 
bortkomne journaler?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Jens Peter Vernersen (S)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Vernersen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.
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